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              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  29.06.2022, ora 1000, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali.. 
            Participă la ședință dl. primar.  
            Participă la ședință d-na consilier contabil Luca .       
            Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.              
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă  cu 9 voturi pentru și 2 
abțineri (d-na Apostoleanu și dl. Tofan). 
            D-na secretar- vreau să vă aduc la cunoștință că , în urma controlului de audit public intern au 
fost lăsate  măsuri de îndeplinit , între care și aprobarea Statutului comunei Ciocani, pe lîngă asta 
trebuie aprobat planul anual de achiziții publice final pentru anul 2022, suntem la jumătatea anului , 
pentru că , la începutul anului s-a aprobat un plan inițial de achiziții  și mai trebuie aprobate bursele 
școlare , prin hotărâre de Consiliu local pentru semestrul II al anului școlar 2021-2022 , bursele s-au 
acordat, dar nu s-au aprobat prin hotărârea Consiliului local, avem adresa cu bursele de la Școala 
Ciocani , d-na contabil a întocmit raportul , s-a întocmit referatul de aprobare și proiectul de hotărâre , 
dar se  va discuta dacă dl. primar suplimentează ordinea de zi și supune dezbaterii Consiliului local 
proiectul de hotărâre cu bursele. 
           D-na contabil- bursele nu sunt din buget , sunt cele inițiale care au fost discutate la bugetul 
inițial   ăla de 149 mii  lei , Școala a făcut adresă și am omis să trecem prin ședință. 
           D-na Giușcă- s-a mai discutat pe tema asta , dar noi am fost de acord  să se acorde bursele 
școlare., urma ca d-na Nanea să ne aducă situația.  
           D-na contabil- nu sunt din bugetul local, sunt din TVA , repartizate la începutul anului . 
           D-na secretar- dar nu există hotărârea de Consiliu local.  
           Dl. primar- la următoarea ședință vom trece pe ordinea de zi . 
           D-na Giușcă am mai avut o ședință pe tema asta când noi am aprobat . 
           D-na secretar – s-au aprobat în buget , nu există hotărâre de Consiliu local , eu am făcut 
proiectul , referatul de aprobare , d-na contabil a întocmit referatul , trebuiau pînă acum aprobate pînă 
acum . 
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă în unanimitate de 
voturi.          
          Președintele de ședință prezintă primul  proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării II a 
bugetului local al comunei Ciocani, județul Vaslui, pentru anul 2022-  luna iunie și referatul de 
aprobare.   
          D-na secretar- proiectul de hotărâre îl modifcă dl. primar , în loc de trim. III, va trece trim. II și 
semnează dl. primar . 
          D-na secretar - așa se întâmplă când proiectul de hotărâre este întocmit de dl. primar , contrar 
legii care spune că proiectele de hotărâre se elaborează de inițiator cu sprijinul secretarului general și al  
compartimentelor de resort, secretarul întocmește proiectele de hotărâre, nu primarul , așa spune legea.   
          D-na contabil- prezint referatul , privind necesitatea  rectificarii II a  bugetului local pentru luna 
iunie 2022, pentru că , peste două zile, fiind trim. III , și  trebuie  să fac modificarea la Trezorerie de 
aceea am insistat ca să fie cu iunie  cumulat.  
         D-na contabil prezintă referatul compartimentului contabilitate.în continuare .   



         Dl. Hazu – 140 .000 lei la active fixe ce înseamnă?  
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           D-na contabil -activele fixe înseamnă proiectele aprobate, inițiale . 
           Dl. Hazu- hârtii ? 
           D-na contabil- hârtii, da . 
           Dl. Mocanu – nu lucrări, hârtii, adică documente. 
           D-na contabil- ăsta  este proiectul de hotărâre , deci hârtia întâi. Nu sunt făcute plăți, de abia ne 
vin banii.  
           Dl. Mocanu- nu știm unde se duc. 
           D-na contabil- nu , că nu știm , ei când o să vină  se repartizează  . 
           Dl. Hazu – cine ,  banii ? Dar banii sunt veniți, nu? 
           D-na contabil- nu . 
           Dl. Hazu – când o să vină îi băgăm în proiecte , în care proiecte ? Ne arătați proiectele , ălea 
care le plătim cu 140 mii lei , care sunt făcute și le plătim? 
          Dl. primar- e vorba de proiectele aprobate anterior la drumuri și apă , sunt aprobate de Consiliul 
local , o parte din ele sunt în desfășurare , se lucrează la apa de la Crângu-Nou acum , o să înceapă 
modernizarea drumului prin betonare la drum în sus, acolo  la biserică , în stânga , îmi scapă numărul 
străzii.  Nu se fac plăți pînă nu se fac lucrări concomitent cu procese-verbale parțiale sau finale . 
           Dl. Hazu- aici scrie active fixe. 
           D-na contabil- așa se numește în buget.    
           Dl. Hazu- ați spus active fixe! 
           D-na contabil- și un drum nu-i fix? 
           Dl. Hazu- de ce nu se specifică aici, betonat drumul cutare . 
           D-na contabil- în astea nu se specifică  , când se fac plățile atunci se face altă adresă, se cere 
aprobare .  
           Dl. Mocanu- plățile se fac în urma unor devize de lucrări?  
           D-na contabil- da, normal.    
           Dl. Mocanu- noi avem dreptul să vedem devize de lucrări ? Dăm bani , 40 mii lei pentru apă, 
apa sâmbetei sau pentru ce?  
           D-na contabil- nu-i pentru apa sâmbetei, aici este pentru proiectul tehnic de 36 mii lei care nu 
este achitat . 
          Dl. Mocanu- deci partea teoretică?  Partea tehnică sau practică? 
          D-na contabil- întâi se începe cu teoria și după aceea repartizăm banii. 
          Dl. Hazu- dar ea nu costă numai 40 mii lei, ea se suplimentează cu 40 mii lei, deci proiectul ăla , 
hârtia aia costă mult mai mult de 40 mii lei.  
          D-na contabil- nu , proiectul nu costă atât. 
          Dl. Hazu- păi ați spus că se majorează? 
          Dl. Mocanu- de aceea , nu ni se spune cât este  partea tehnică și cât este partea practică, cu 
devizele de lucrări care sunt , ni se spune să votăm , omul trebuie să înțeleagă ce votează .  
          Dl. Tofan- cât costă apa asta în Ciocani? 
          Dl. Mocanu- dar știe cineva, nu are parametric tehnici, că nu poți s-o dai în funcțiune?  
          D-na contabil – sunt investiții. 
          Dl. Tofan- investițiile astea care sunt în curs de atâtea luni de zile , avem atâtea proiecte  , cite 
miliarde de euro vă trebuie ? Spuneți-ne și nouă la Crâng costă atâția bani, , la Ciocani costă atâția bani 
,la Crângu-Nou atâția bani,  la Podu-Pietriș atâția bani, la stația meteo costă atâția bani , să știm și noi . 
          D-na contabil- păi nu sunt făcut plăți , doar repartizăm.  
          Dl. Tofan- dar cât mai repartizăm , ca să știm și noi ? 
          D-na contabil- când se fac plățile atunci se fac și situațiile , atâția s-au dat la investiții, etc. 
          Dl. Tofan- cam cât costă apa asta în comuna Ciocani?  
          D-na contabil- nu-I finalizată. 
          Dl. Tofan – tot  nu-I finalizată?  
          Dl Hazu- avem proiect , atâția metri.  
          D-na contabil- proiectul nu-I finalizat . Sunt restanțe  neplătite .  



          Dl Hazu- putem începe o lucrare fără proiect finalizat?  
          D-na contabil- proiectul este făcut , nu este plătit.  
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          Dl Hazu- în proiect scrie atâția metri de șanț , care este valoarea?                                                                   
            D-na contabil- el costă 37 de mii și ceva, proiectul tehnic, nu lucrarea.    
            Dl. Mocanu- partea tehnică și partea practică cât face total?  
            Dl. Tofan- pe mine mă interesează apa asta din comuna Ciocani?  
            Dl Hazu- de câți bani mai avem nevoie ca să putem bea apă la robinet?  
            Dl. primar – v-am explicat de mai multe ori proiectele cu apa de la comuna Ciocani,  ați spus 
bine comuna Ciocani , comuna Ciocani însemnând Crâng și o parte din Ciocani și Crângu -Nou,  o 
parte din Ciocani , la Crâng  am luat apa de la zero , consilierii din Crâng știu problema de la apă cum 
a fost , s-a făcut un proiect nou de apă la Crâng și s-a scos la licitație națională sau europeană , s-a 
desemnat un câtigător , s-a făcut un contract , știu că v-am spus de mai multe ori că este un contract 
multianual , adică noi nu avem 300, 400 mii de euro , că atât costă la finalul lucrărilor , nu miliarde de 
euro, ca o paranteză, nu există așa ceva , 400 mii euro , a fost scos la licitație , deci nu s-a dat pe 
achiziție directă suma asta și având contract multianual , mai avem la Crâng de montat apometre și  
lucrarea este finalizată .  
            Dl Hazu- dar bazinul pînă la urmă stă legal acolo?  
            Dl. primar – bazinul stă legal, este terenul Primăriei , chiar dacă este în domeniul privat și nu 
este în domeniul public , o să se rezolve și problema asta . 
           Dl Hazu- cum o să se rezolve? Tragem apa și după aceea rezolvăm problema asta?  
           Dl. primar – bazinul nu este la mine în curte , este pentru Primărie.  
           Dl Hazu- dar Prefectura Vaslui ce a decis? Că este legal acolo sau nu este legal ? 
           Dl. primar – puțul care este forat din 2007 , sau 2008 tot la Crâng este situația bazinului , 
nimeni nu a spus nimic niciodată. 
           Dl Hazu- de ce am continuat lucrările dacă nu am clarificat prima dată problemele astea?  
           Dl. primar – dacă o să considere autoriățile că nu este bine amplasat acolo? 
           Dl. Hazu – ce facem dacă o să considere că nu este bine amplasat acolo, autoritățile ?  
           Dl. primar –atunci o să vedem ce o să facem.  
           Dl. Hazu – cum adică o să vedem atunci ce o să facem! Ce o să facem ,  o să luăm bazinul de 
acolo și o să rămânem fără apă.  
           Dl. primar – nu o să rămânem fără apă , garantez eu. 
           Dl. Hazu – cu ce garantați dumneavoastră dl. primar?  Cu ce garantați , cu cuvântul de onoare?  
           Dl. primar – bazinul este pe domniul Primăriei. 
           Dl. Hazu – stă legal acolo sau nu? Pentru că ați primit somație de la Prefectură să-l mutați de 
acolo , anul trecut.  
            Dl. primar – nu , n-am primit somație să-l mutăm de acolo.  
            Dl. Hazu- ați primit somație că hotărârea de Consiliu . 
            Dl. primar- aia e altceva., nu-i somație.  
            Dl. Hazu- nu e altceva.  
            D-na secretar- Prefectura Vaslui a spus că nu poate fi pus pe terenul ăla pentru că este rezerva  
Comisiei locale.               
            Dl. Hazu- deci nu stă bine acolo?  
            Dl. primar- o să rezolvăm să stea bine. 
            Dl. Hazu- cum o rezolvăm? 
            Dl. Mocanu- când v-ați apucat să faceți un proiect nu v-ați gândit că trebuie să fie și legal ?  
            Dl. Mocanu- ați primit avize, care nu  interesa  al cui este terenul.  
            Dl. primar- reveniți la ordinea de zi.  
            Dl. Mocanu- dați răspunsul oamenilor.  
            Dl. Hazu- o să  vedem la momentul respectiv, ăsta este răspuns?  
            Dl. Lăzărescu- în legătură cu bazinul dați o explicație.  
            Dl. primar- a fost pus pe domeniul privat , trebuie pus pe domeniul public. Trebuie trecută 
suprafața de teren din domeniul privat în domeniul public și așteptăm o reglementare la nivel național.  
            Dl. Hazu- nu există așa ceva.  



            Dl. Lăzărescu- dl. primar , terenul? 
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            Dl. primar- este în domeniul privat al comunei Ciocani și trebuie să fie pe domeniul public al 
comunei Ciocani.                                                                                  
            Dl. Hazu- bazinul trebuia  pus pe domeniul public al comunei , deci este greșit pus acolo. Dar 
noi facem lucrări în continuare acolo.  
            D-na secretar – Prefectura a spus că nu puteți trece terenul din domeniul privat în domeniul 
public pentru că este în rezerva Comisiei locale.  
            Dl. Tofan- puteți să ne spuneți de câți bani mai avem nevoie ca să terminăm această lucrare?  
            D-na contabil- lucrările ca să fie finalizate trebuie făcute devize cu sume, cu prețuri, dacă-i 
proiect multianual nu se face o valoare finală , se face treptat în funcție de ce bani se acordă , pe etape. 
            Dl. Mocanu- dar se face și corect?  Eu vreau să-l întreb pe dl. primar dacă instalația de apă de 
Crângu-Nou și Ciocani corespunde din punct de vedere tehnic, dacă are toate elementele ca instalația 
de apă să fie funcționabilă ?   Ce elemente trebuie să constituie ca o  instalație de apă  să fie 
funcționabilă?  
            Dl. primar- în primul rând trebuie să aibă debitul necesar  ca să acopere nevoile localității 
respective.. 
            Dl. Mocanu – avem asigurate acestea.?  
            Dl. primar – da, în momentul în care o să fie puse apometrele o să vedeți că o să avem apă și 
suplimentar.  
            Dl. Mocanu – nu la Crâng.  
            Dl. primar – luni am dat drumul la al-2-lea puț . 
            Dl. Mocanu – eu v-am întrebat de Ciocani și Crângu-Nou? 
            Dl. primar- luni am dat drumul  la al-2-lea puț care este funcțional , ieri s-a dat drumul la apă  
pe porțiuni , pe partea de la biserică spre pădure și a avut apă toată lumea și cu debit . 
            D-na Apostoleanu- cum să nu fie apă , dacă a curs apa în 3 ore în trei zile . 
            Dl. primar- ieri a curs apa toată ziua.  
            Dl. primar- la nivel național, din cauza secetei s-a restricționat apa cu 2 ore pe zi . 
            Dl. Hazu - și-au făcut program și au avut toți la fel apă . Cine o să gestioneze apa asta, Primăria 
sau Aquavas ?   
            Dl. primar- nu, Consiliul local .  
            Dl. Hazu – ce se întâmplă dacă o persoană nu plătește apa? Dacă d-voastră nu o să plătiți apa ce 
o să se întâmple?  
            Dl. primar- întrerupem apa.  
            Dl. Hazu – cine vă întrerupe pe d-voastră dacă nu o să plătiți apa ?  Cum stați cu plata 
gunoiului?  
            Dl. primar- sunt la zi.  
            Dl. Hazu – ați plătit la zi?  
            Dl. primar- da.  
            Dl. Mocanu- forma de administrare a apei cum va fi ? 
            Dl. primar- o societate subordonată Consiliului local care va avea contabil cu 4 ore , casier care 
va merge și va citi apometrele la sfârșit de lună , va emite chitanța , într-un contract se va specifica 
modalitatea de plată  cu întârzieri, penalizări, cel care nu plătește în 15 zile apa este deconectat cu 
penalizări.  
            Dl. Mocanu – respectiva societate este în domeniu? 
            Dl. primar- respectiva societate va fi subordonată Consiliului local și veți avea acces la orice . 
            Dl. Mocanu – respectiva societate este în domeniu? 
            D-na secretar- așa prevede proiectul pe  Anghel Saligny? 
            Dl. primar- nu le confundați , sunteți pe dinafară , nu amestecați apa de la Crâng cu  Anghel 
Saligny.  
            D-na secretar- ați spus că-i proiectul pe Anghel Saligny ,apa de la Crâng ?  
            Dl. primar- nu , nu-i pe Anghel Saligny.  
            Dl. primar- vă rog frumos să vă vedeți de treaba d-voastră ca secretar.  



            Dl. Hazu – în ce condiții este dispensarul?  
            D-na secretar- dar nu am voie să întreb ? 
            Dl. primar-puneți niște întrebări care nu știți ce înseamnă?  
            Dl. Hazu – dl. primar dispensarul de la Ciocani este gata?  
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            Dl. primar- avem un contract multianual , mai avem de plătit 2 ani de aici înaine și –i vom plăti 
banii omului etapizat , în funcție de cum ne dă banii Consiliul Județean. Consiliul Județean alocă bani 
la Ciocani pînă nu sunt verificate argumentele.   
                                                                             
            Dl. primar- la Ciocani avem un proiect de 37.700 mii lei pe prelungirea de apă .de la grădiniță 
sus pînă la capăt. 
            D-na secretar- acolo nu aveți voie  , numai de surplusul de apă aveți voie să vă folosiți , puțul 
este al grădiniței , nu-i al Primăriei.  
            Dl. primar- dați-mi voie să vă spun că nu știți nimic , nu aveți nici o treabă cu administrația , 
scuzați-mă sunteți paralelă . 
            D-na secretar- dar ce vreți să demonstrați , califcativul acordat , că mi-ați dat  incompetent?  
            Dl. primar- ăla este calificativul d-voastră, instanța o să spună altceva 
            Dl. Mocanu- dl. primar la Crângu-Nou și Ciocani ce elemente trebuie să constituie o rețea de 
apă, elementele de bază ?   
            Dl. primar- s-o luăm de la capăt. 
            Dl. Hazu- s-o luăm în continuare.  
            Dl. primar- apa trebuie să fie potabilă , este o condiție cea mai importantă  , a -2-a condiție este 
să asiguri debitul de apă fiecărui cetățean din localitatea respectivă . 
            Dl. Mocanu- și d-voastră aveți debitul de apă asigurat  în aceste 2  localități ?  
            Dl. primar- avem debit de apă asigurat pentru satul Ciocani . 
            Dl. Mocanu- nu din curțile oamenilor , din rețeaua pe care d-voastră vreți s-o faceți.  
            Dl. primar- în momentul în care o să fie montate apometrele vă spun că o să fie apă și ziua și 
noaptea pe fiecare casă în parte.    Astă iarnă curgea apă din bazin și nimeni nu spunea , pe vale .           
            Curgea apa în stradă. 
            Dl. viceprimar – ieri am sărit gardul și am închis apa.  
            Dl. primar- lasă apa, la mișto o lasă . 
            Dl. Hazu – nu la mișto. I s-a oprit apa și n-a știut când îi dați drumul .  
            Dl. Mocanu-  o uită deschisă.  Un puț sau două  și un bazin de depozitare a apei, care vine prin 
cădere la oameni prin rețeaua de alimentare , la Ciocani nu este . 
            Dl. primar- ce nu este ? 
            Dl. Mocanu- aveți bazin de acumulare a apei ca  după  aceea s-o distribuiți prin rețea?  
            Dl. primar- la Ciocani , avem la grădiniță o stație de pompare care face față și în condiții de 
secetă, toată lumea are apă .  
            D-na secretar- vă rog să-mi dați voie să vă aduc două  adrese de la 2 firme , care spun că nu 
avem voie să ne legăm de puț decât de surplusul de apă.          
           Dl. primar- la Crângu-Nou se lucrează, o să fie montat un bazin de 10 tone la care va fi preluat 
surplusul de apă. 
            Dl. Hazu – cine lucrează la bazinul ăsta?  
            Dl. primar- lucrează Electricopetul, cumătrul meu. Și Energoconstuctul lucrează acolo.  
            Dl. Lăzărescu- finalizarea apei la Crâng când va fi? 
            Dl. primar- în momentul când vor fi montate apometrele . 
            Dl. Lăzărescu- și când va fi asta?  
            Dl. primar- aici nu depinde de mine , avem un contract multianual , înseamnă că noi trebuie să 
terminăm contractul ăla peste 2 ani . Oamenii au înțeles că trebuie să  punem apometre la Crâng, 
pentru că ne-a pus Curtea de Conturi  să încasăm apa , cea fost mai greu s-a terminat . 
            Dl. Lăzărescu- cât mai durează? 
            Dl. primar- nu știu o lună , o lună și ceva. 
            Dl. Mocanu- fac contract, cât folosesc  atât plătesc.  
            Dl. Hazu- cu câți lei metrul cub.  



            Dl. Tofan – puțul ăsta de la școală prin ce proiect este făcut? 
            Dl. primar- puțurile de la școli, fiecare școală are un puț , prima regulă este să asiguri necesarul 
de apă, surplusul de apă care curge în stradă de la școli, de aici sau la grădiniță poți să-l folosești la 
orice ,  
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este legal. Dacă nu era legal nu-mi permiteam să fac această prelungire de apă pentru că mi se imputa 
mie tot. Au fost sesizări la Curtea de Conturi , m-am dus pe teren  , au verificat fiecare puț în parte.  
           Dl. Mocanu – deci în bazinul ăla  se va pune un hidrofor pentru a pompa tot timpul  apa pe 
conductă ?  
           Dl. viceprimar- e vorba de surplus de apă.  
           Dl. Hazu –e normal ca viceprimarul să intre în canal să închidă și să deschidă apa?  
                                                                              
           Dl. viceprimar- n-am intrat niciodată.  
           Dl. primar- dacă nu-i normal de ce nu-i normal?                                                                                   
           Dl. Hazu –de ce nu  intri dumneata ca primar, de ce puneți vicele? 
           Dl. primar- am intrat și zilele trecute.  
           Dl. Hazu – nu cred.. 
           Dl. primar- am închis și deschis un robinet, e o rușine? 
           Dl. primar- avem probleme la cămin, la biserică, cu vana ,  nu se mai închide, s-a stricat.   
           Dl. Hazu – este în garanție.  
           Dl. Hazu- d-na contabil –noi consilierii avem voie să fim plătiți pentru deplasările pe care le 
facem la ședință?  
           D-na contabil- nu avem bani în buget pentru deplasări..  
           Dl. Hazu- avem bani să se deplaseze vicele să închidă și să deschidă apa? Vicele se duce în 
fiecare zi  și de 2 ori pe zi să închidă și să deschidă apa.  
           Dl Mocanu- au dreptul la decontarea deplasării consilierii locali sau nu ?    
           D-na secretar-  dacă au domiciliul pe Ciocani, de la Crâng la Ciocani   
           Dl. Hazu- noi consilierii de la Crâng cerem să ni se plătească deplasările de la Crâng la ședință .  
           Dl Mocanu- unde sunt hârtiile cu analiza Curții de Conturi pe care trebuie să le primească 
consilierii? 
           D-na contabil- sunt încărcate pe site.  
           Dl Mocanu- analiza Curții de Conturi la nivelul comunei Ciocani avem dreptul s-o primim și 
noi ?  
           Dl. primar- raportul este la d-na contabil, d-na contabil trebuie  să dea la impozite și taxe , sunt 
niște măsuri lăsate , prejudiciile sunt zero . 
           Dl Mocanu- constatările Curții de Conturi avem dreptul să le vedem  noi consilierii ?  
           Dl. primar- da.  
           Dl. Mocanu- de unde le luăm? 
           Dl. primar- de la d-na contabil.   
           Dl. primar- dacă intrați pe site-ul Primăriei vedeți raportul Curții de Conturi afișat ,de la A la Z.  
           D-na secretar- nu este nici un raport pe site-ul Primăriei.  
           Dl. Diaconu- cât poate să mintă!  
           Dl. Tofan- vrem să știm câți bani s-au dat la apa asta și câți bani se vor mai da..  
           Dl. primar- cînd s-a făcut licitație la apa de la Crâng s-a afișat inclusiv prețul de adjudecare , 
găsești pe internet. O să facem un calcul. Nu am făcut o evidență pentru că anul ăsta nu am  dat 
aproape nimic.  O să găsești în raportul Curții de Conturi.   
           Dl. Hazu- cu dispensarul domnule primar, am alocat banii  ? 
           Dl. primar- avem promisiuni de la firmă că în septembrie ni-l dă la cheie. La următoarea ședință 
vă aduc stadiul lucrărilor în scris.  
           Dl. Hazu- nu mă intersează stadiul lucrărilor , eu știu că nu-i gata , noi am plătit din toamnă să-l 
avem gata . 
           Dl. primar- nu domnule consilier.  



           Dl. Hazu- a fost și atualizarea prețurilor , a fost și rectificare unde am alocat bani. Le facem 
atunci cu o lună înainte de alegeri și la apă și la dispensar?  
           Dl. Mocanu- dispensarul era gata de vreun an de zile!     
           Dl. primar- cu dispensarul- în septembrie vom scoate la licitație dotările , dotările au fost 
actualizate. 
           Dl. Hazu- dotările au mai fost actualizate de vreo două  ori .  
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           Dl. primar- avem actualizate dotările în aprilie , le scoatem la licitație..   
           D-na secretar – ori e la cheie ori faceți dotările în septembrie ?  Ce înseamnă la cheie?  
           Dl. Mocanu-  n-ați venit niciodată cu un  deviz să spuneți cum arată.  
           Dl. primar- pe parcursul lucrărilor dacă prețurile o iau razna ,și nu din vina primarului , se 
scumpește curentul , cimentul, , forța de muncă . 
           Dl. Mocanu- mă întreabă oamenii ce se face la parc acolo, ce deviz de lucrări este, cât costă?  
           Dl. primar- nu s-a făcut nici un deviz de lucrări , nu s-a făcut cu nici o firmă, s-a făcut cu Legea 
416.                                                      
           Dl. Mocanu-  materialele nu le-a dat 416 ? 
           Dl. primar- nu.  
           Dl. Mocanu-  asta exclude manopera , ați scos niște bani , cum i-ați scos , nu trebuia un 
document?  
           Dl. primar- există facturi.  
           Dl. Hazu- cât a costat un brăduț tuia ?   
           D-na contabil – să mă duc să mă uit.  
           Dl. Mocanu- cât costă un brăduț? 
           Dl. primar – 1 milion și ceva (lei vechi).  
           Dl. Hazu- Trandafirul sau Focșani, de unde au fost? 
           Dl. Diaconu- când încheiați un  contract cu o firmă, cum procedați cu ei , cum faceți , spuneți că 
se scumpesc materialele ,  încheiati contractul cu materialele constructorului sau cu materialele d-
voastră?  
           Dl. primar- când închei un contract , închei lucrarea , deci vreau să fac o casă , vine 
constructorul , dirigintele de  șantier , Primăria , tu spui prețurile materialelor de la început , și atunci 
dacă anul ăsta nu s-au făcut modificări la materiale , la prețuri, la combustibili, rămîne devizul 
neschimbat .  
           Dl. Diaconu - odată ce se scumpește  materialul eu ca constructor , eu ar trebui să-mi asum ceea 
ce se scumpește. 
           Dl. primar- nu face nimeni așa ceva.  
           Dl. Diaconu – astea să le spuneți la altcineva, nu mie.   
           Dl. primar- toate scumpirile astea și toate măririle de prețuri au fost aprobate de Guvern prin 
Ordonanță.  
          Dl. Hazu- dar la dispensar nu s-a respectat termenul de dare în folosință.  
          Dl. primar- se folosesc de Ordonanțe , constructorul specifică în contract.  
          Dl. Hazu- termenul de finalizare al dispensarului a fost înainte de scumpire.   
          Dl. Diaconu – am pe cineva care se ocupă cu Primării, cu școli, firmă de la Ivești , ce ex, ei când 
fac contractual îl fac așa ,îmi dai atâția bănuți dumneata răspunzi cu tot ceea ce trebuie  , dar dacă d-
voastră vă înțelegeți cu materialele d–voastră și se scumpesc pe parcurs materialele, nu mai este treaba 
Primăriei, este treaba constructorului.  
          Dl. primar – oricare dintre d-voastră fiind patron  și ai început azi o lucrare , te-ai înțeles cu el cu 
10 lei , te trezești după 2,3 luni că trebuie să mai vii de acasă cu bani . 
          Dl. Diaconu- nu mai este problema mea.  
          Dl. primar – nu poți să pui un preț mai mare pentru că tu vii cu un preț standard..  
          Dl. Hazu-  finalizarea  dispensarului era  înainte de scumpire sau nu?   
          Dl. Tofan- d-voastră vă faceți o casă și vine firma Electricopet și spune , de la zero începeți , 
costă atât cu materialul cu tot și vă dă termen pentru lucrare 2  ani de zile ca să terminați casa  , vă 
asumați d-voastră. 
          Dl. primar – el vine și spune , eu îți dau casa la prețul de acum. 



          Dl. Tofan, dl. Diaconu – nu există așa ceva.  
          Dl. primar – nu-și asumă nimeni răspunderea.  
          Dl. Tofan- ba da.  
          Dl.primar  -în mediul privat , la anul mă trezesc că celofanul ae de trei ori prețul mai mare , ce 
fac , pun  eu bani de la mine? 
         Dl. Hazu- da, riscul meseriei. Cum să-ți dau prețul foliei de peste 10 ani când tu trebuia să mi-o 
pui anul ăsta.  
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         Dl. Hazu- dispensarul este făcut cu un contract de tipul ăsta.  
         D-na Giușcă  -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
         D-na secretar - dl. primar am o rugăminte .Vă rog să-i spuneți d-nei avocat , sau persoanei care 
vă face proiectele de hotărâre ,să nu mai scrie aviz favorabil în cuprinsul proiectului . 
         Dl. primar- oricum d-na avocat este net superioară față de tine .  
         D-na secretar- mă bucur, aduceți-o și aici , n-am nimic împotrivă . 
         Dl. primar- luați bani pe nedrept de la această instituție , ți-ai bătut joc de comuna asta de 17 ani 
de când ești secretară.  
         D-na secretar – eu? Nu –mi aprobați   cereri de concediu , îmi luați pe nedrept bani din salariu . 
                                                                          
         Dl. Petrovici- prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate.         
         Președintele de ședință -supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării II a 
bugetului local al comunei Ciocani, județul Vaslui, pentru  luna iunie, anul  2022  și se aprobă cu 8 
voturi pentru, 1 abținere (dl. Diaconu)  și  2 voturi împotrivă ( dl. Tofan și dl.. Mocanu). 
         Dl. primar- d-na contabil, puteți să mergeți să vă continuați activitatea, d-na contabil  misiunea d-
voastră s-a încheiat, vă rog frumos.  
          Dna contabil -să notez ce dorește.  
          Dl. Mocanu- uitați-vă pe hârtia aia de la ședința trecută.  
          D-na contabil- bine.  De când s-a înfințat Primăria ?  
          Președintele de ședință prezintă  cel de-al doilea proiect de hotărâre privind aprobarea  
Regulamentului pentru stabilirea unor forme de sprijin  financiar de la bugetul local pentru unitățile de 
cult aparţinând cultelor religioase recunoscute din România, situate în raza comunei Ciocani și 
referatul de aprobare . 
           Dl. primar- este o cerință a Curții de Conturi, care trebuie să treacă prin Consiliul local legat de 
ajutoarele pe care le vom face cultele bisericești.   
          Dl. Mocanu – este un protocol aici prin care eu nu înțeleg un singur lucru : spune așa  că 
autoritatea finanțatoare, adică în speță noi, Primăria , are dreptul de a nu mai aloca timp de trei ani 
sprijin financiar unităților de cult care nu justifică fondurile alocate , adică cum el nu justifică și nu-i 
mai dăm 3 ani bani, cum vine asta ?  
          Dl. Mocanu –Primăria dă bani unității de cult, el nu justifică banii.  
          Dl. primar- noi nu dăm bani. 
          Dl. Hazu- domnul citește de pe hârtia care ați făcut-o d-voastră. 
          Dl. primar- niciodată Primăria Ciocani nu a acordat bani cultelor ,la materiale.  
          D-na secretar-   acest lucru se specifică în Hotărârea de Guvern și în Ordonanța de Guvern. Vreți 
să vi le aduc?  
          Dl. Hazu- n-am dat, dar în Ordonanța de Urgență așa scrie. Deci ce facem o să dăm , sau nu o să 
dăm ? 
          Dl. primar- materiale, nu bani.  
          D-na secretar-   așa scrie în lege, din lege sunt luate și în referatul de aprobare și în raport și în 
proiectul de hotărâre prevede.  
         D-na secretar prezintă raportul compartimentului de resort. . 
         Dl. Mocanu – când alocăm bani , alocăm proporțional sau în funcție de nevoi?  
         Dl. primar-în funcție de nevoi  .  
         Dl. Mocanu   -nu-i corect. Că sunt ale oamenilor lăcașurile de cult . Sunt oameni care  nu au tot 
ce le trebuie , nici chiar strictul necesar și vine preotul și are și el nevoie de niște bani pentru biserică , 
omul din bun simț îi dă și spune am rămas fără încălțări luna asta și-i dau la biserică. Haideți să vorbim 



cu preoții să facă proiecte și să găsim o soluție la nivelul Primăriei , omul care are , să dea , să dea cât 
vrea el , dar să nu impunem și celui care nu are , că el din bun simț , că e crescut și educat să dea.  
        Dl. primar-  preotul care merge prin sat, este meseria lui , el merge la poarta omului el nu spune 
așa ,nu vreau atâția bani , ci cât vă lasă inima , omul îi 5 lei, 10 lei, când vine la Primărie , o să vină 
preotul de la Crâng în septembrie și o să –l ajutăm cu materiale să facă gardul la cimitirul de la Crâng  
și o să fim de acord. 
       Dl. primar- da, sunt de acord.   
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       Dl. Tofan- da , dar nu numai la Crâng.  A mai făcut și în biserică. Ați văzut gardul de la cimitirul 
din Ciocani?  
       Dl. primar- anul ăsta facem gardul la Crâng, anul viitor vom face gardul la cimitirul din Ciocani.  
       D-na secretar- cu documente justificative. 
       Dl. primar- intotdeauna au fost documente justificative.  
       D-na secretar- n-au fost , de aceea ați fost și amendat .  
       Dl. Mocanu- el nu trebuie să facă un  proiect . 
       Dl. primar- da. 
       Dl. Mocanu – și-I dăm bani pe materiale.          
       D-na Giușcă  -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
       D-l Năstase  -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate.                                                                   
       Președintele de ședință -supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea  Regulamentului 
pentru stabilirea unor forme de sprijin  financiar de la bugetul local pentru unitățile de cult aparţinând 
cultelor religioase recunoscute din România, situate în raza comunei Ciocani și se aprobă în 
unanimitate de voturi.                                                                              
          Dl. primar- am avut niște sesizări la Vaslui legat de surplusul ăsta de apă  , au fost pe teren, după 
ce finalizez lucrarea la Crângu-Nou cu apa voi prelua surplusul de apă de la Școala Crâng și Ciocani și 
fac legătura cu celalalt puț de la Crângu-Nou.                                                                     
         Dl. Hazu- să terminăm apa la Crâng, dispensarul .   
         Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                     Abaza Iosefina                             
 
 
 
 
 
 
 


